

Referat af bestyrelsmøde d. 7 august 2012 i Bramming Rideklub

Referant : Birgit A. Wede

Tilstede : Tina Jørgensen, Camilla Lauridsen, Jørn Iversen, Birgit A. Wede

Fræværende: Annemette Thuesen og Støtteklubben

Emne	Opfølgning
<p>Add. 1 Støtteklubben har meldt afbud pga. sygdom</p> <p>Referat fra sidst <i>Punkt 3.</i> mht. el afventer svar <i>Punkt. 4</i> Camilla mangler nogle enkelte</p> <p>Add, 2 Referat godkendt</p> <p>Add. 3 Økonomi Tina fremlagde. Regnskab mangler at blive indsendt til for kommunen for at modtage støtte. Mangler enkelt underskrift. Støttepenge bliver tildelt kvartaltstvis. Det viser sig at vor støtte fra kommunen på i alt. Kr. 217.000,- bliver tildelt klubben i rater hvert kvartal. Budgetopfølgning: Bliver udfærdiget inden næste møde (er dette også til kommunen?)</p> <p>Add. 4 Undervisning Vi har besluttet og købe en ny hest. Camilla, Anne og Laura "Lycett" tager ud og finder ny hest. Undervisningsholdene er kortet ned onsdag ned til 2 timer torsdag til 2 timer fra 3 timer. Hold bliver sammenlagt. Mail bliver sendt alle ryttere for info hvilke hold de rider på. Tina ønsker yderligere timer hos DGI Agerbæk for udredning i Conventus. Tilladelse givet på mødet.</p> <p>Undervisning har været debatteret. <i>Vi mangler et egentligt regelsæt for hvad vi gør hvis nye ryttere kommer ind og vil gøre brug af egen underviser hos os.</i></p> <p>Voltigering. Line Nymoen og Hlin Rønnest vil gerne oprette et hold for alle interesserede og bruge Simon. I dag d. 7 aug. Har Jørn talt med Susan fra Fanø som har voltigeringsudstyr – retur iflg. D. 7/9-2012.</p>	

Opstaldning:

Camilla vil gerne udskrive konkurrence til vore de personer som har hest opstaldet hos os. Det bliver sådan:

August/september opstaldningskonkurrence

Seddel bliver udleveret personligt til opstaldede senere på hjemmesiden.

Hø: Camilla lavet en ny aftale med Størsbølgård kr. 350,- pr. balle lev. 1-2 gange i ugen betaling hver 3 md. Fri levering.

Tina og Camilla undersøger for gæringsproces, da Camilla mente det var ved at blive varmt

Parter:

Cilia har fået Monse igen. Kaya har fået kvartpart på Findus. Fremover har Tina og Camilla ansvaret for parterne.

Personale:

Se undervisning

Add. 5

Skal vi Evt. overtage Distrikt stævne fra Tjæreborg rideklub

d. 29-30 sept. Birgit undersøger om vi kan få det igennem Distrikt9.

Vi skal have mark til parkering. Evt. den overfor.

Hør lige distrikt9 om det er tids nok til prop. Etc og tilmeldinger

Træningsstævne d. 16 sept.

Birgit hører Mia om dommere. *Ikke nået at gennemgå*

Har ikke fået talt om PonyGames d. 2 sept.

Westernclinic 28-29/7 – har ikke fået talt økonomi her eller andet. Hvad har vor indtjening været for denne weekend? Marianne har ikke denne gang lavet tilgængelig ride liste, så alle kunne se hvornår der rides i hallen og hvornår der er pauser. Det har gjort det svært for vore egne ryttere at vide, hvornår de kan ride i hallen. Dette skal udfærdiges til næste gang.

Add. 6

Ikke nået

Add. 7

Jørn er ved at undersøge med kommunen omkring støtte til nyt varmeanlæg. Vi kan få 75% af udgifterne dækket.

Ikke nået

Støtteklubben har forelagt på idé mødet d. At de vil lave lidt hygge for de børn, som går på trækkerhold. En fredag og lørdag. Else mener, at i på mødet er blevet enige om en dato. Venligst kom retur

Næste møde: Mandag d. 27 august 2012 kl. 19.30 i Rytterstuen